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Program Manager – Health Education 

Main duties include 

 Managing all aspects of Health Education Program and provides support to Peace Corps Volunteers and their local counterparts 

 Serves as a liaison between Peace Corps and host institutions 

 Serves as the primary technical trainer during Pre-Service Training 

 Conducts and monitors site and counterpart development 

 Provides detailed and timely reports on program-related activities 

Necessary knowledge and skills: 

 University degree in Health Education, Medicine or other related health field  

 Experience working in the Health field and/or working with local grassroots health NGOs that demonstrates skills to support the main 
duties 

 Fluent in English, Russian and/or Kyrgyz. 

Applications and job descriptions are available at the Peace Corps office. Submit applications and/or resumes to the Peace Corps office at 304 
Chokmorova Street, Bishkek, no later than December 2nd. 2011. Only accepted candidates will be contacted by phone for an interview 

Менеджер программы здравоохранения 

Основные обязанности: 

 руководство всеми аспектами программы здравоохранения, содействие волонтерам Корпуса Мира и их местным партнерам. 

 быть связующим звеном между Корпусом Мира и местными организациями 

 работать тренером во время до-служебной подготовки 

 разработка и мониторинг места работы волонтеров 

 обеспечивать своевременный и детальный отчет по программе 
Необходимые знания и навыки 

 Высшее медицинское образование или образование в соответствующей сфере. 

 Опыт работы в сфере здравоохранения или опыт работы с НПО в области пропаганды здорового образа жизни 

 Отличное знание английского, русского и кыргызского языков 
 

Формы заявлений и описание должностных обязанностей можно получить в офисе Корпуса Мира. Заполненные заявления необходимо 

предоставить не позднее 2 декабря июля 2011 года в офис Корпуса Мира по адресу: г. Бишкек ул. Чокморова 304. Только прошедшие по 
конкурсу кандидаты будут уведомлены о предстоящем собеседовании по телефону 

 


